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INT E RPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53.§) 

Azinteqxlláló I~ Legárd Krisztián DK 

Az interpelláció tárgya: Kinek segít László Tamás? 

Az interpellált neve: Hajdu László polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2017. január 24. 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 2016. december 30. 
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Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Úr! 

Az év végén még gyorsan osztott néhány százmillió forintot a fideszes csókosoknak a 
Kormány. A Magyar Közlönyben megjelent adatok szerint 80 millió forintot kapott a 
„Szövetség a Nemzetért Alapítvány" amelynek elnöke nem más, mint László Tamás 
országgyűlési képviselő. Arra gondoltam, ha a fideszes pártalapítványnak tudott intézni 
ilyen rengeteg pénzt, vajon segített-e a kerületi civil szervezeteknek, hogy karácsony előtt 
pénzügyi támogatáshoz jussanak. Nagy szükségük lenne pénzre azoknak a civileknek, 
akik társadalmilag értékes tevékenységet végeznek kerületünkben, mint például a polgárőr 

egyesületek, a Nagycsaládosok Egyesülete vagy bármelyik karitatív vagy éppen kulturális 
szervezet. 

Kérdezem ezért Polgármester Urat: 



1. Kapott-e Önkormányzatunk az év végi kormányzati pénzesőből, hogy 
támogathassuk a helyi civileket? 

2. Van-e tudomása az Önkormányzatnak arról, hogy a kerületünkben működő civil 
szervezet kapott az év végi támogatásból? 

3. Kéri-e László Tamás országgyűlési képviselő a Polgármester Úr javaslatát - mint a 
kerületet legjobban ismerő kompetens vezetőjét - , hogy mely szervezeteinket 
kellene többlet pénzzel segíteni? 


